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Onderwerp:  Evenementennotitie 2019 

 

 

 

* De aanvraagperiode is veranderd van 3 maanden naar 12 weken (prima)  

 

* D’r wordt gesproken over knelpunten in de notitie van 2015. Welke deze knelpunten zijn is 

nooit besproken met betrokken partijen (???) 

 

* Geluidsnormen zijn bij de meeste evenementen in het verleden voldoende gebleken wordt 

gesteld. Ik weet dat leden van KHN meetrapporten hebben opgevraagd. Bij welke 

geluidsmetingen van evenementen zijn overschrijdingen gemeten ? 

 

* De normen genoemd in de tabel in de tekst komen niet overeen met de normen genoemd als 

in de bijlage (slordig, worden gehanteerd?)  

 

* Para commercieel: 

Als het evenement niet past bij de reguliere activiteit van de instelling… Volendam van het 

zuiden -Boerenbondsmuseum / Kienen in de voetbal kantine  ??  Handhaving ?/  

  

* Vanaf punt 7.4 staat er een aantal keer: Deze voorwaarden en voorschriften kunnen per 

evenement verschillen: Is er een stroomschema beschilbaar wanneer worden welke (extra) 

voorwaarden gesteld om een wildgroei en verschillen in evenementen te voorkomen ? 

 

* Aansprakelijkheid:  

Op zich logisch maar hoeveel gaat dit buiten het terrein ? Verkeersborden/Lantaarnpalen die 

vernield zijn b.v. tijdens Koningsnacht ??? 

 

 

Groet,  

Frans Francissen 

Lokale Realisten/D66 

 

 


